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Referat af bestyrelsesmøde den 23 nov. 2022 

Fremmødt: Sabawon, Walid, Jytte, Lonni, Lotte og Zarghoona via Zoom. 

Afbud: Mohsen og Kai  

Ordstyrer: Sabawon 

Referent: Walid 

Vi har haft besøg fra fibernet udbyder (OneFiber by Global Connect). Han fortalt om fibernet og 

hvordan Sønderpark kan få gavn af fibernet.   

Bestyrelse har gennemgået og godkendt referatet fra oktober måneden. 

Orientering fra Ejendomsmesteren: 

• Pullerter er blev fjernet fra alle blokke. Der er kommet flere parkerings pladser i blok 3. 

• Juletræet er blev sat op i Beboerhuset.  

• Lotte kommer med et tilbud på nye maskiner til vaskeriet. 

• Vores hjemmeside er op igen efter nogle tekniske problemer.  

• Lotte undersøger priser på et nyt alarmsystem (Verisure) for Ejendomskontor.  

• Lotte undersøger muligheder for opladning af el cykler mod betaling. 

Orientering fra Formanden: 

• Næste møde skal vi planlægge de kommende arrangementer og møder. 

• Rollefordeling for de nye bestyrelsesmedlemmer snakker vi om det i vores næste møde. 

• Bestyrelseshåndbog blive sendt til bestyrelsen, når den er klar inden næste møde.    

 

Nyt fra Ringsted almene boligselskab: 

• Der er ikke noget nyt. 

Klubber og aktiviteter, samt nyt fra parkrådet: 

• Der er ikke noget nyt fra klubber 

• Parkrådet holder møde næste måned.  

Næste møde: 4. januar 2023 kl. 17.00 


